
 

Verslag sessie congres #Jeugdwerkwerkt    •   6 juni 2023   •   pagina 1 > 3 

NOTA 

Verslag sessie congres #Jeugdwerkwerkt  
Datum: 6 juni 2023 

Vanuit creatieve projecten verschillende levensdomeinen omvatten 

Wat er is gebeurd in de sessie? Wat hebben jullie gedaan/gehoord/beleefd? Omschrijf in 5 a 10 zinnen 

 

Het was warm. In beide betekenissen van het woord (tot halverwege iemand ontdekte hoe de airco werkte). 

Joy, Liesbet en Jeroen namen ons mee in de visie van JES vzw en hoe ze daar kijken naar geïntegreerd 

werken.  

 

Het was geen sessie voor mensen met een zittend gat. Speelse methodieken (dansen in de silent disco bv.) 

wisselde interessante brokken theorie en inspirerende uitwisselingen af.  

 

Door de ontwapenende houding van de sessiegevers en het feit dat ze vlotjes op elkaar ingespeeld waren, 

kregen ze in een mum van tijd alle deelnemers mee in hun verhaal. 

 

In het eerste deel kregen we vooral een inkijk op de werking en de visie van JES. 

 

In tweede deel werden we in kleine groepjes gedeeld om elkaar en onze eigen werkingen beter te leren 

kennen, vertrekkende vanuit de bloem (zie verder): Welke praktijken van geïntegreerd werken passen we al 

toe (zonder dat we het soms door hebben) en wat zijn de struikelblokken van geïntegreerd werken?  

 

Snoep is altijd een fijne bonus! 

 

Op welke manier kwamen de ambities aan bod? Hoe maakt de organisatie die aan het woord kwam één 

van de ambities bijvoorbeeld vandaag al waar? Of wat is er volgens de sprekers nodig om deze ambitie(s) 

waar te kunnen maken?  

 

JES lijkt de ambitie van de Kruispunten al helemaal te belichamen. Hoe ze dit doen is door geïntegreerd te 

werken. ('geïntegreerd werken' = 'werken aan kruispunten'). Dit geïntegreerd werken zit verankerd in hun 

visie die we tijdens de sessie ook te lezen kregen. In november organiseert JES een congres waar dit ook 

uitgebreid aan bod zal komen. Allen daarheen! 

 

JES werkt hiervoor met een bloem waarbij de blaadjes 'werk', 'opleiding', 'vrije tijd', 'welzijn' en 'extern 

netwerk' omvatten. Klassiek jeugdwerk zal voornamelijk van één van deze blaadjes vertrekken (in mijn eigen 

geval (VDS) is dat Vrije Tijd). Ze daagden ons uit om ook de andere blaadjes te integreren in onze werking. 

(zo is bij de VDS welzijn als deels geïntegreerd in onze visie en werking, maar blijft dit ook een 

voortdurende uitdaging) 

 

Joy gaf de overkophuizen waar zij met JES zich mee achter zitten als voorbeeld van een geïntegreerde 

methodiek. Het is daar dat jongeren op een laagdrempelige manier naartoe kunnen komen om in contact te 

komen met andere levendomeinen (caw, clb, vdab enz.). Het is in se geen klassiek jeugdwerk en dat maakt 

het net zo verdomd sterk en overtuigend.   

 

Interessante quote(s) uit de sessie 

 

https://jes.be/wij-zijn-jes/hoe-doen-we-het/
https://jes.be/wij-zijn-jes/hoe-doen-we-het/
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“Ik heb op één teen twee teenagels” 

 

“We gaan jullie nu even in de stretch brengen, ik zeg het al op voorhand.” 

 

 

Wat heeft jou verrast? Wat onthoud je? 

 

Dat het mogelijk is een coherente en heldere visie uit te werken rond geïntegreerd werken, we moeten ons 

niet blijven opsluiten op onze eilandjes. We moeten ons niet laten afschrikken voor de complexiteit die 

domeinoverschrijdend werken met zich meebrengt.  

 

Persoonlijk ook een interessante (semantische) uitwisseling over de begrippen 'authenticiteit' en 

'transparantie' in het jeugdwerk.  

 

Dat als je op voorhand een groep laat weten dat je hen mee gaat nemen in 'ne stretch', iedereen zich 

herkent in elkaars ongemakkelijkheid waardoor die ongemakkelijkheid snel overwonnen wordt: Na een 

energieke kennismaker mochten we op drie verschillende kanalen silent disco dansen, ik heb niemand gezien 

die tegen de muur bleef staan. 

 

Waar kwamen veel vragen/reacties over?  

 

Hier springt niet echt iets uit. Er was niet een specifiek focuspunt waar we lang bij stil bleven staan of waar 

discussie over ontstond. Alles vloeide heel goed, en de vragen die ons gesteld werden leiden in de kleine 

groepjes telkens tot verschillende gesprekken en aandachtspunten.  

 

Kunnen we nu allemaal foutloos een definitie afdreunen voor wat 'geïntegreerd werken' precies inhoudt, 

waarschijnlijk niet, maar naar mijn aanvoelen heeft iedereen wel wat waardevolle input in z'n rugzak 

kunnen steken om mee te pakken naar de eigen organisatie. 

 

Sfeerbeeld van de sessie – foto (of schets      ) 


